
Dagsorden 
 
Vedrørende: 20240924 Dagsorden Mødedato: 

24.09.2024 
17:00 – 20:00 

Deltagere: 
 

Erik Mønster 
Pernille Madsen 
Anette Holm Sørensen 
Niels Rye 
Rune Gaston Borggren 
Mikkel Bendixen 
Lise Arge 
Jens Bjerre 
Birgitte Hermann 
Simon Ryberg Madsen 
Anne Vase 
Eddie Hjorth 
Bjarke Stampe Schmidt 
 

Sted: Afd. Skovbakken 

 

 

Velkommen til Simon 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 
Dagsorden godkendt 

2. Nyt fra elevråd (10 min) 
Elevrådsmøde: Trivselsdag planlægges  
Sidste skoledag- forslag til at den kan afvikles på en ny måde 
Ønsker flere legeaktiviteter, flere ture ud af huset 
 

3. Opfølgning på økonomi (15 min) EMØ 
Der er fortsat usikkerhed på resultatet af det forventede  
regnskab for 2024. 
Underskud ser ud til at blive reduceret til kr. -535.000 
 
Vi forventer færre penge i vores budgettildeling  for 2025 
 

4. Årshjul 2024-25 (15 min) Niels 
Se bilag 
Årshjulet godkendt 
 

5. Forældreråd (15 min) Niels 
- Forslag om inspirationsmateriale til Vestskolens råd. Se evt. op-
slag på AULA. Det er materiale vedr. eksempler på hvordan for-
ældrerådet kan arbejde. Forslag til aktiviteter mv. 
Forældrerådets opgave kan være at understøtte klassens trivsel 
og fællesskabet. 
 
Bestyrelsen beslutter at gå ind i opgaven og vil udfærdige en  

 

Vestskolen afd. Skovbakken 
Holsteinsgade 43 
8300 Odder 
Tlf. 87803600 
 
 

08-10-2024 
Sags Id. S2024-4204 
 
Sagsbeh. 
Susanne Bruun 
Tlf. 87803600 
susanne.bruun@odder.dk 
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kort beskrivelse (max 2 sider) af forældrerådets opgaver og 
rammerne herfor.  
Rune og Simon er tovholdere, Birgitte giver input. 
Ane kan evt være behjælpelig. 
 
 

6. Pause (30 min) 
 

7. Bedre muligheder for alle (60 min) Niels og EMØ 
- drøftelse af materiale sendt til politikerne 
- input til høringssvar 
https://dagsordener.odder.dk/vis?Dagsorden-Udvalget-for-Boern-og-
Skole-d.16-09-2024-kl.14.30&id=9436873f-eeb8-47f9-a168-
58500f206bbc 
 
Bestyrelsen gennemgår og drøfter forståelsen af det udsendte 
materiale om ”Bedre muligheder for alle”. 
 
Som udgangspunkt sendes elever ikke i specialklasse i forslaget 
til ”bedre muligheder for alle”. 
Hvis det vurderes nødvendigt, skal skolen selv betale for ”plad-
sen”  
Incitamentsmodel. 
Fin ambition og vision for børnene. 
Hvordan går det alle de andre elever i klassefællesskabet 
 
Vigtigt at forældrene har tillid til skolens arbejde med inklusion . 
forældretolerance. 
 
Vestskolen har i forvejen en høj klassekvotient. Flere elever ind i 
klasser der i forvejen er store, hvis en del af eleverne i nuværen-
de specialklasser skal tages hjem til skolen.  
Der bør tages højde for det i en ny økonomisk model. 
Er der bedre muligheder for alle på skoler med færre elever og 
mindre klasser. 
 
Er mellemformerne løsningen?. Giver mulighed for at udfordrede 
elever kan stressreduceres i en mellemform for at kunne være i 
almen 
 
Vigtigt at personalet får mulighed for kompetenceudvikling. 
og at personalet tages med i processen 
 
Der kan ikke alene fokuseres på specialområdet.  
Vigtigt at almen styrkes, for det skal være det bærende. 
 
Hvis det viser sig at der ikke gives midler til at styrke almen,  
starter vi med et økonomisk minus. 
Der er sympati for hensigten, men det kræver investeringer. 

https://dagsordener.odder.dk/vis?Dagsorden-Udvalget-for-Boern-og-Skole-d.16-09-2024-kl.14.30&id=9436873f-eeb8-47f9-a168-58500f206bbc
https://dagsordener.odder.dk/vis?Dagsorden-Udvalget-for-Boern-og-Skole-d.16-09-2024-kl.14.30&id=9436873f-eeb8-47f9-a168-58500f206bbc
https://dagsordener.odder.dk/vis?Dagsorden-Udvalget-for-Boern-og-Skole-d.16-09-2024-kl.14.30&id=9436873f-eeb8-47f9-a168-58500f206bbc
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Revisitationer: Fokus på at det der sker er til barnets bedste  

 
 

 

8. Forældrehenvendelser (10 min) 
Mobil 7. årgang- bestyrelsen anbefaler at der tages udgangs-
punkt i principperne for brug af mobil og at sidste års praksis 
med ingen mobil følges 
 
 

9. Meddelelser (10 min) 
- status på søgning hos Nordea Fonden. Der er  
- Skolefest 3.10. Vestermarken kan ikke få selvstændigt mobile-
pay. Alle indbetalinger går til skovbakken, efterfølgende pågår 
arbejde med at adskille indtægterne. 
Dialogmødet med det politiske udvalg er udsat. 
 

10. Evt. (10 min) 
Næste bestyrelsesmøde flyttes til den d. 7.11 kl 16.30 på afd. Ve-
stermarken,  i forbindelse med høringsprocessen vedr. ”Bedre 
muligheder for alle” 
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